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Ad. l .
O godzinie 1400 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XL sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital radnych, Burmistrza M. Piszczka, Naczelnika

Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej Paniq M. PrawdE.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 18 radnych i orzekl,

Zejest to quorum prawomocne do podejmowania uchwai.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego T. Kota na sekretarza obrad XL

sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono.
Radny T. Kot wyrazil zgodg.
Przewodnicz4cy Rady poddai pod glosowanie kandydaturg radnego T. Kota

na sekretarza obrad XL sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydatur4 radnego T. Kota - 18 glos6w

Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sie - 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego T. Kota na sekretarza obrad
XL sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
A.d.2

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad,
2. Uchwala w sprawie zabezpieczenia Srodk6w finansowych w bud2ecie Gminy

Jgdrzej6w na 2014 rok.
3. Zamknigcie obrad.

Rada Miejska przyjeta porzqdek obrad XL sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie, uwag
nie wnosz4c.

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczlal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Z. Adamczyk zapttal czy zg)oszone zostaly powodzi6wki.
Przewodnicz4cy Rady przypomnial, i2 jest to sesja nadzwryczajna i odpowied2 na

zadane pytanie, nie zwiqzane merytorycznie z projektem uchwaly, radny mo2e uzyskac po
sesji.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil siE do Burmistrza o om6wienie projektu uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek wyj aSnil, iz zakses tzeczory zadania obejmuje: remont

nawierzchni. budowg ciqgu pieszego. ci4gu rowerowego. modernizacjE o5wietlenia. zmianE
oznakowania celem poprawy bezpieczeristwa ruchu drogowego, wprowadzenie prog6w
zwalniaj4cych, wl.tyczenie przejS6 dla pieszych. Projektem objgte s4 ulice Mickiewicza,
Krasifrskiego, Sienkiewicza, Slowackiego.

Burmistrz przedstawil zamierzenia rz4dowe odnoicie schetyn6wek.
Przewodnicz4cy Rady poinformowal, i2 kwota 12,5 mln zlotych bgdzie do podzialu

na cale woj ew6dztwo Swigtokrzyskie.
Burmistrz dodal, i2 kwotQ t4 nale2y podzielii dodatkowo na p6l pomigdzy powiaty

i gminy. Burmistrz poinformowal, i2 pr6buje uzyskai dofinansowanie na realizacjE tego
projektu.

Radny W. Kgdra zapfial co w sltuacji, gdy gmina nie uzyska dofinansowania, jakie
zadania bQdq realizowane w ramach tego projektu.
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Naczelnik M. Prawda dodala, i2 na pewno nawierzchnia ulicy Mickiewicza.
Burmistrz dodal iz ci4gi piesze musz4 byd pozakaiczane. Jako przyklad zakoriczonej

inwestycji podal ulicg Dgbow4i Lipowq.
Radny G. Ku6mierz zapylal o lqcznq dlugo36 dr6g objgtych projektem.
Naczelnik M. Prawda wyjaSnila, iz jest to ponad 3 krn dr6g. Jest to wiEkszy zaklres ni2

w roku bieZ4cym.
Przewodnicz4cy Rady poinformowal, iz do korica grudnia zostanie zatwierdzona przez

Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji lista projekt6w przyjptych do realizacji w roku 2014.
Wedtug radnego T. Kot inwestycja jest godna poparcia. Radnyjednak p1.ta co dalej ze

Srodkami na drogi tluczniowe, wiejskie. Radny chcialby uslyszei deklaracjE burmistrza co
dalej z drogami wiejskimi, tluczniowymi, kt6re w roku bieZ4cym nie byly wykonywane, za
wyj4tkiem wsp6lfinansowanych z funduszu soleckiego. Radny podkre3lil, ze takie potrzeby
istniej4

Burmistrz nie zgodzil siE z wypowiedzi4 radnego T. Kota, m6wiqc, i2 drogi
tluczniowe byly robione nie tylko ze Srodk6w soleckich. Burmistrz przypomnial rozmowQ
z radnym na temat mo2liwoSci wykorzystania ,,schetyn6wek" na terenach wiejskich.
Burmistrz poinformowal iz takich moZliwoSci nie ma. Dodal i2 mo2na budowad odcinek
drogi bez chodnik6w, skrzyZowari, pytanie tylko czy gmina dostanie na ten cel Srodki.

Burmistrz podkeSlil, i2 Gmina Jgdrzej6w jest na terenie wojew6dztwa
Swigtokzyskiego jednq z gmin najlepiej wykorzystujqcych Srodki z Narodowego Programu
Przebudowy Dr6g Lokalnych. Burmistrz mydlal 2e po tylu latach nie bEdzie dyskusji na ten
temat, czy umieszcza( te drogi czy szukai alternatywnych rozwi4zari na terenach wiej skich.

Burmistrz poinformowal iz na terenie miasta zostalo juZ niewiele odcink6w dr6g, kt6re
moglyby zosta6 zgloszone do schetyn6wki. W przyszlym roku burmistrz chcialby zglosii
ulicg Kolejow4 Konarskiego od pocz4tku drogi krajowej ru 78. W pierwszej kolejnoSci
naleZy jednak przejql te ulice od PKP. Burmistrz pr4pomniai, i2 gmina nealizowa\a jt2 6
inwestycji w ramach schetyn6wek. Zwr6cil sig do radnych z zapytaniem czy chc4 pozyska6
te Srodki czy nie.

Glos zabral radny A. Czajor podkreSlaj4c i2 uchwala ma charakter intencyjny. Nie jest
wiadomo czy gmina pozyska Srodki.

Radny T. Kot zabral glos m6wi4c, i2 nie powiedzial 2e nie jest sklonny poprze6
projektu, gdyz jest to pozyskanie Srodk6w z zewnqffz Radny zapltal burmistrza co w roku
nastQpnym z remontami. Radny chcialby uslyszei deklaracjg od burmistrza, ze bgdq
w przysz\orocznym budZecie zabezpieczone Srodki na remonty. Radny zwr6cil uwagg
na fakt, i2 cz9S6 dr6g na terenach wiejskich wymaga poniesienia naklad6w finansowych
i w zwiqzku z tym chcialby uslysze6 zapewnienie, 2e drogi te bgd4 remontowane.

Burmistrz wyjaSnil r62nice pomigdzy Srodkami wydatkowanymi na remonty bie24ce,
a wydatkowanymi na inwestycje. Wydatki bie24ce musz4 r6wnowa2y6 sig z dochodami
bieZ4cymi. Burmistrz podke3lil, i2 nie s4 to te same pieniqdze. Gmina ma por6wnywalny
poziom wydatk6w bie24cych do dochod6w bieZqcych i nie mo2e pozwoli6 sobie
na przekroczenie wydatk6w bie2qcych. PodkeSlil, i2 remonty sq wydatkiem bieZ4cym, a nie
inwestycj 4 Uchwala o kt6rej rozmawiamy ma charakter intencyjny. Jedynym
kwantyfikatorem bEdzie decyzja Urzgdu Woj ew6 dzkiego czy gmina otrzyma pieni4dze.
Pan radny oczekuje deklaracji. Za miesi4c rozpocznE sig prace nad projektem budzetu.
Zgodnie z ustaw4 o finansach publicznych, do 15 listopada nale2y przedto2yi projekt
do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Takie deklaracje moZna skladai wladnie w tym
momencie, kiedy bpdziemy miei zebrane wnioski, zebrane koszty z jednostek podleglych,
informacje z bud2etu pafstwa, ile dochod6w bieZqcych i wydatk6w bgdzie mogla
zaplanowai gmina - powiedzial burmistrz.
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Radny Z. Adamczyk zryytal gdzie wykonyvane byly tluczni6wki.
Burmistrz odpowiedzial ze remontowana byla droga pomiQdzy przqslawiem a drog4

krajow4 78. Burmishz podkreslil, iz za kazdw razem jak byly srodki, przekazywane byly
na remonty migdzy innymi na tluczni6wki. Remonty byly prowadzone, to 2e nie wszystko
zostalo zrobione to ju2 inna kwestia. w budzecie bylo 20 tys. zl z przeznacziniern
na remonty - powiedzial burmistrz.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjp
P rzew o drnczqcy Rady odczl'tal proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wzigto udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zabezpieczenia srodk6w

finansowych w bud2ecie Gminy Jgdrzej6w na 201frok nastgpuiQc4 iloSci4 glos6w:
Za - 15 glos6w

/Uchwala nr XLl375/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.3

_Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zarrlrng obrady XL sesji Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie o godzinie 14.20

Przeciw - I glos
Wstrzymalo sig 2 glosy

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w

mgr Pawel

Zalqczniki:
L Lista obecnoici.
2. Uchwala Ragt Miejskiej podjqta na XL sesji Rady Miejskiej.


